

7. Sekundärliteratur

Memoirs of the life and correspondence of the reverend Christian Frederick Swartz. To which is prefixed a sketch of the history of christianity in ...

Pearson, Hugh

London, 1835

Widmung

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

TO
THE RIGHT REVEREND
DANIEL,
LORD BISHOP OF CALCUTTA,
THE FOLLOWING MEMOIRS
OF
THE VENERABLE AND APOSTOLIC SWARTZ,
THE SCENE OF WHOSE LABOURS
FORMS PART OF THE EXTENSIVE DIOCESE
OVER WHICH
HIS LORDSHIP HAS BEEN SO HAPPILY CALLED TO PRESIDE,
ARE,
IN TESTIMONY OF A LONG AND MOST ENDEARED
FRIENDSHIP,
AFFECTIONATELY INSCRIBED.

